
protokół Nr x
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 23 czerwca 2015 r.

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 16.00 i trwała do
godz.1,6.ż5

Porządek obrad posiedzenia:

L. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Uchwalenie porządku obrad.

3. Złozenie wyjaśnień przez radnego Pawła Narękiewicza.

4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Pawła
Narękiewicza,

5. Zamknięcieposiedzenia.

Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia posiedzenia o godzinie 16.00 dokonała Przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak

i stwierdziła, że obecnych jest 14 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.
Nieobecny: Błażej Sutowicz.
Ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, sekretarz

Zbigniew Łatka, kierownicy referatów urzędu gminy oraz podległych jednostek, mieszkańcy
gminy a takze przedstawiciele lokalnych mediów.

Pkt 2) Uchwalenie porządku obrad.
Przewodnicząca rady przedstawiła zebranym pioponowany porządek obrad X sesji.

Zmian do porządku obrad dzisiejszej sesji nie zgłoszono.

Pkt 3) Złożenie wyjaśnień przez radnego Pawła Narękiewicza.

Kazimiera Kupczak odczytała uzasadnienie do wniosku o zwołanie dzisiejszej sesji.

W uzasadnieniu czytamy, że radny Gminy Bralin Pan Paweł Narękiewicz prowadził działalnoŚĆ

pełniąc funkcję sekretarza w zarządzie klubu sportowego LKS ,,Sokół" Bralin będąc
jednocześnie radnym.

Nie zaprzestał w sposób skuteczny takiej działalności w okresie 3 miesięcy od dnia złoŻenia

ślubowania wobec powyższego niedopełnienie takiego obowiązku w myŚl art, ż4f ust. ].a

ustawy o samorządzie gminnym stanowi podstawę do wygaśnięcia mandatu.

Następnie przewodnicząca poprosiła radnego o złożenie wyjaśnień w przedmiotowejsprawie.
paweł Narekiewicz powiedział, co nastepuie:

Rezygnację z funkcji złożyłem 31 grudnia 2OL4r. Złozenie rezygnacji z pełnienia funkcji na

podstawie art. ż4f ust. ].a ustawy o samorządzie gminnym zostało spełnione, nie Powinno
więc być uznane za nieskuteczne, gdyż stałoby się sprzeczne z wolą rezygnującego a przede

wszystkim naraża na szereg konsekwencji,
Dalsze postępowanie nakłada odpowiedzialność na zarząd klubu. Rezygnacja z pełnienia

funkcji jest oświadczeniem woli, rezygnacja czy jest spełniona w sposób skuteczny w sprawie

odwołania jest obowiązkiem składającego, co prawda powinna ona zabezpieczyĆ interes
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klubu, tzn. klub powinien poczynić dalsze kroki zgodnie z przepisami prawa wewnętrznego i

uzupetnienia składu zarządu ale także oświadczenie powinno stanowić wyraz poszanowania
d la autonomii składającego rezygnację,
Z dnia 1-0 stycznia ż0I5 r, zarząd klubu LKS ,,Sokół" Bralin powołał w trybie kooptacji nowych
członków zarządu i z nich wybrano nowego sekretarza.
Paweł Narękiewicz podkreślił, że zmiana członków zarządu nastąpiła 10 stycznia i stwierdził,
że złożenie rezygnacji jest dopuszczalne w kazdym czasie z zachowaniem konkretnych
terminów i może wywołać skutek natychmiastowego wygaśnięcia członkostwa.
Paweł Narękiew|cz stwierdził, że to wszystko, co ma do powiedzenia.
Kazimiera Kupczak podziękowała radnemu i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w tej sprawie?
Wobec braku głosów Kazimiera Kupczak dodała, że być może radny tak pojmował ale wydaje
się, że skuteczne złożenie rezygnacji byłoby wówczas sdyby zebranie zwolniło Pana z

pełnionej funkcji a to, że powiedział Pan, iż rezygnuje - Paweł Narękiewicz wtrącił się i

sprostował, że nie powiedział tylko napisał.
W przekonaniu przewodniczącej powinno odbyć się walne zebranie i na nim zwalnia się z
pełnionejfunkcji. Tymczasem walne zebranie odbyło się znacznie później,
Kazimiera Kupczak odczytała uzasadnienie do projektu uchwały o następującej treści:

Pan Paweł Narękiewicz pełnił w okresie od dnia złożenia ślubowania tj, 28 listopada 20L4 r.

do 2 kwietnia2Ot5r, funkcję sekretarza w zarządzie LKS,,Sokół" Bralin,
Jak wynika z umowy uzyczenia nr ZPM-7ż243|OI/20LO z dnia 01 lutego 20L0 r. pomiędzy
Gminą Bralin a LKS ,,Sokół" Bralin mienie komunalne Gminy Bralin było przedmiotem
działalności klubu. Prowadzona działalność przez LKS,,Sokół" Bralin w tym przyjmowanie
wpłat od sponsorów w zamian za ich reklamę na banerach, czy koszulkach zawodników,
pobieranie opłat za wejście na mecze świadczy o prowadzeniu działalności gospodarczej,
W dniu 23 marca 2O15r. Przewodniczący Rady Gminy Bralin mając wątpliwości związane z

prawidłowością treści oświadczenia majątkowego pana radnego Pawła Narękiewicza pisemnie
zwrócił się o przedłożenie uchwały Walne§o Zebrania LKS ,,Sokół" Bralin, która by
potwierdzała fakt nie pełnienia funkcji sekretarza w zarządzie klubu. Przedłożona w
wyjaśnieniach pana radnego z dnia 03 kwietnia żOt5 r. rezygnacja z dnia 3 1grudnia 2074r.
oraz uchwala zarządu klubu LKS ,,Sokół" Bralin z dnia 10 stycznia ż0I5 r. nie rozstrzyga w myśl
statutu tego podmiotu o niepełnieniu dalej funkcji sekretarza LKS,,Sokół" Bralin.
Rezygnacja pana Pawła Narękiewicza winna była być przyjęta przez Walne Zebranie LKS

,,Sokół" Bralin najpóźniej w dniu 28 lutego 2015 r. kiedy to upływał 3 miesięczny okres o jakim
mowa w art. 24f ust. la ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z
20L3r., poz.594 z poźn, zm,).

Należy zatem stwierdzić niezaprzeczalnie, ze po upływie 3 miesięcy od daty złożenia
Ślubowania tj, po dniu 28 luty ż0I5 r, radny Paweł Narękiewicz skutecznie nie przestał pełnić
funkcji sekretarza w zarządzie klubu LKS,,Sokół" Bralin.
W związku z niezaprzestaniem działalności gospodarczej na mieniu gminnym przez radnego
Pawła Narękiewicza w ciągu 3 miesięcy od dnia złozenia ślubowania (art.Z4f ust.la ustawy z

dnia 8 marca 1990r, tj, Dz. U, z2OL3 r. poz.594 z poźn zm.) oraz na podstawie art. 383 § 6

ustawy z dnia 5 stycznia 20tL r. Kodeks Wyborczy (t ,j, Oz. U. z ZOLL r, Nr 21-, poz. LIZ z póŹn,

zm,) rada stwierdza wygaśnięcie mandatu radnego.

Pkt 4) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśn!ęcia mandatu radnego Pawła
Narękiewicza.
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przewodnicząca obrad odczytał treść uchwały a następnie poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Pawła Narękiewicza,

Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, przeciw przyjęciu uchwały głosowało 7 radnych,

wobec powvższego przedmiotowa uchwała nie została przvieta.

Pkt. 5) Zamknięcie posiedzenia.
Przewodnicząca rady zapytała czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos, wobec braku

głosów przewodnicząca podziękowała zebranym za udział w posiedzeniu i zamknęła obradY

X sesji Rady Gminy Bralin.
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